

MOTION

In Committee

AMENDMENT TO BILL 5

THE HIGHWAY TRAFFIC AMENDMENT ACT
(PROMOTING SAFER AND HEALTHIER
CONDITIONS IN MOTOR VEHICLES)

Moved by the Honourable Ms. Irvin-Ross

THAT Clause 3 of the Bill be amended by adding the following after the proposed subsection 215.1(3):

Exception — police, fire and ambulance personnel

215.1(3.1) Subsection (2) does not apply to any of the following persons in relation to the use of a hand-operated electronic device in carrying out his or her duties:

- (a) a member of the Royal Canadian Mounted Police Force or another police officer, police constable or constable;
- (b) a firefighter employed by a fire department;
- (c) an ambulance operator as defined in section 1 of *The Emergency Medical Response and Stretcher Transportation Act*.

MOTION

Étude en comité

AMENDEMENT AU PROJET DE LOI 5

LOI MODIFIANT LE CODE DE LA ROUTE
(PROMOTION DE LA SANTÉ
ET DE LA SÉCURITÉ
DANS LES VÉHICULES AUTOMOBILES)

Motion de M^{me} la ministre Irvin-Ross

Il est proposé que l'article 3 du projet de loi soit amendé par adjonction, après le paragraphe 215.1(3), de ce qui suit :

Exception applicable aux policiers, aux pompiers et aux ambulanciers

215.1(3.1) Le paragraphe (2) ne s'applique pas aux personnes mentionnées ci-dessous qui utilisent un appareil à commande électronique au moment de l'exercice de leurs fonctions :

- a) les membres de la Gendarmerie royale du Canada ou les autres agents de police ou policiers;
- b) les pompiers travaillant pour un service d'incendie;
- c) les ambulanciers au sens de l'article 1 de la *Loi sur les interventions médicales d'urgence et le transport pour personnes sur civière*.